
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από το αριθ.16/26-5-2020 πρακτικό, τακτικής δια περιφοράς συνεδρίασης, της Οικονομικής Επιτροπής Δήμου 
Ξάνθης  
  
Αριθ. Απόφασης 114      Περίληψη 

Έγκριση του από 9-4-2020 πρακτικού διενέργειας δημοπρασίας του 
συνοπτικού διαγωνισμού με τίτλο: «Ανάθεση υπηρεσιών καθαριότητας 
κτιρίων & αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Ξάνθης» 

 
Στην Ξάνθη, σήμερα 26 Μαΐου 2020, ημέρα Τρίτη και ώρα έναρξης 09:00 – 12:00 ώρα λήξης, συνήλθε σε 
τακτική διά περιφοράς συνεδρίαση, η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Ξάνθης, ύστερα από την 
αριθμ.πρωτ.11600/22-5-2020 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της, Εμμανουήλ Τσέπελη, Δημάρχου 
Ξάνθης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 184 του Ν.4365/2019, το άρθρο 10 της Π.Ν.Π. «Κατεπείγοντα 
μέτρα αντιμετώπισης των αρνητικών συνεπειών εμφάνισης Κορωνοϊού COVID 19 και της ανάγκης 
περιορισμού της διάδοσης του», την αριθμ.18318/13-3-2020 εγκύκλιο του ΥΠΕΣ, την αριθμ.40/-31-3-2020 
εγκύκλιο του ΥΠΕΣ και το άρθρο 67 του Ν.3852/2010προσαρμοσμένο στις προαναφερόμενες διατάξεις, 
προκειμένου να συζητηθούν τα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 9 μελών βρέθηκαν παρόντα 9 μέλη δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. Τσέπελης Εμμανουήλ (Πρόεδρος) 
2. Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος 
3. Ελευθεριάδης Απόστολος 
4. Ζερενίδης Ιωάννης 
5. Μπεκήρ Ογλού Σουά 

6. Παπαδόπουλος Κυριάκος 
7. Παπαχρόνης Ιωάννης 
8. Σταυρακάρας Παναγιώτης 
9. Φανουράκης Εμμανουήλ 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
Κανένας 
 

Ο Πρόεδρος Εμμανουήλ Τσέπελης, κήρυξε την έναρξη της διά περιφοράς συνεδρίασης τής 
Οικονομικής Επιτροπής και αφού εισηγήθηκε το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη των μελών 
την αριθμ.πρωτ.10295/5-5-2020 εισήγηση της Επιτροπής Διενέργειας Διαγωνισμών & Αξιολόγησης 
Προσφορών, η οποία έχει ως εξής: 

«Σας διαβιβάζουμε το από 9-4-2020 πρακτικού διενέργειας δημοπρασίας σχετικά με την ανάθεση 
υπηρεσιών καθαριότητας κτιρίων & αθλητικών εγκαταστάσεων και παρακαλούμε για τις ενέργειές σας, 
σύμφωνα με το άρθρο 72 του Ν.3852/2010, όπως ισχύει μέχρι σήμερα». 
Τέλος ο Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά.  

Ο δημοτικός σύμβουλος Ιωάννης Παπαχρόνης, σύμφωνα με την από 26-5-2020 ηλεκτρονική δήλωσή 
του: «ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΤΗΣ ΠΑΡΑΤΑΞΗΣ «Αγάπη για την ΞΑΝΘΗ μας» 1) Το Υπουργείο 
Εσωτερικών με την υπ. Αρ. 40 εγκύκλιό του (Α.Π. 20930/31-03-2020) αναφέρει ότι τα συλλογικά όργανα 
μπορούν να κάνουν, εκτός από συνεδρίαση διά περιφοράς, και συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη. 2) Στη διά 
περιφοράς διαδικασία αποδείχθηκε ότι δεν μπορεί να εξασφαλιστεί η φανερή ψηφοφορία και κυρίως η 
διαλογική συζήτηση.3) Η επιμονή σας ως Δημοτική Αρχή στη μη διενέργεια τηλεδιασκέψεων, ούτε καν σε 
επίπεδο παράταξης, μας δημιουργεί απορία και βαθύ προβληματισμό. 4) Ιδίως οι συνεδριάσεις των δύο 
επιτροπών τόσο της Οικονομικής όσο και της Ποιότητας Ζωής που αποτελούνται από λίγα μέλη θα 
μπορούσαν να συνεδριάσουν με την προαναφερόμενη διαδικασία. 5) Εκφράσαμε τις θέσεις μας δημοσίως 
ξανά και ξανά και επίσης μόλις πρόσφατα, δηλώνοντάς σας ότι το νόμιμο της διά περιφοράς συνεδρίασης 
δεν είναι απαραίτητα και ηθικό, ιδίως όταν πολύ εύκολα μπορεί να υπηρετηθεί η δημοκρατικότερη 
διαδικασία. Έχετε ευθύνη για τις διαδικασίες που επιλέγετε να εφαρμόσετε. Μην ταμπουρώνεστε πίσω από 
"διευκολύνσεις" του νόμου, ακολουθώντας γκρίζες διαδρομές. Σας γνωστοποιούμε τέλος την σημερινή 
απόφασή μας να ΚΑΤΑψηφίσουμε όλα τα θέματα της σημερινής συνεδρίασης. Σας επαναλαμβάνουμε, ότι 
στον δρόμο αυτό που επιλέξατε της κατάλυσης κάθε είδους δημοκρατικής διαδικασίας δεν πρόκειται να σας 
ακολουθήσουμε. Η ορθότερη απόφαση για το εάν δύναται κανείς να υπερψηφίσει ή να καταψηφίσει ένα 
θέμα εξάγεται μέσα από διαλογική συζήτηση και όχι απλά μόνο μέσα από την μελέτη των εισηγήσεων των 
θεμάτων. Αυτές είναι οι αρχές μας και υπό αυτό το πρίσμα αναζητούμε το όφελος της Πόλης. Εξάλλου εάν 
η μόνη προϋπόθεση για την εξαγωγή συμπερασμάτων ήταν η μελέτη των εισηγήσεων χωρίς την φυσική 
παρουσία και επικοινωνία των Προσώπων, τότε διαχρονικά δεν θα είχε ποτέ νόημα και ουσία η συνάθροιση 
των αιρετών συμβούλων στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημαρχιακού Μεγάρου, αφού ο οποιοσδήποτε θα 
μπορούσε να σας αποστείλει την απόφαση του μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου, έχοντας φυσικά 
μελετήσει μόνο τις εισηγήσεις». 

Ο δημοτικός σύμβουλος Παναγιώτης Σταυρακάρας, με σύμφωνα με την από 26-5-2020 ηλεκτρονική 
δήλωσή του: «Για άλλη μια φορά αγνοήσατε το αίτημά μας για συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής του 
Δήμου μας με τηλεδιάσκεψη, όπως προβλέπεται άλλωστε και από την εγκύκλιο με αριθμό 18318/16-3-2020 
του Υπουργού Ψηφιακής Διακυβέρνησης. Αντί αυτού επιλέγετε αποκλειστικά το έσχατο δικαίωμα που σας 
δίνει ο νόμος, αυτό των «δια περιφοράς συνεδριάσεων» των Συλλογικών Οργάνων του Δήμου μας, για 
προφανείς λόγους. Γνωρίζετε όμως πολύ καλά ότι σύμφωνα με το  άρθρο 184, αρ. 1 του νόμου 4635/2019 
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συνεδριάσεις με αυτόν τον τρόπο πραγματοποιούνται:  «Εφόσον ανακύπτουν θέματα κατεπείγοντος 
χαρακτήρα, για τα οποία είναι αναγκαία η άμεση λήψη απόφασης και βάσιμα πιθανολογείται κίνδυνος εκ 
της αναβολής….….». Επειδή λοιπόν τα περισσότερα θέματα της ημερήσιας διάταξης της σημερινής δια 
περιφοράς συνεδρίασης της Οικονομικής Επιτροπής χρήζουν ενός δημοκρατικού διαλόγου, διερευνητικών 
ερωτημάτων και πιθανόν διαφορετικών προτάσεων και επίσης επειδή τα περισσότερα εξ αυτών δεν είναι 
κατεπείγοντος χαρακτήρα, για το λόγο αυτόν δεν συμφωνώ με τη σημερινή διαδικασία συνεδρίασης της 
Οικονομικής Επιτροπής και ΨΗΦΙΖΩ ΠΑΡΩΝ και για τα 10 θέματα της σημερινής ημερήσιας διάταξης» 
Τέλος ο Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση καθώς και 
το σχετικό πρακτικό 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
Α)  Εγκρίνει το από 9-4-2020 πρακτικό διενέργειας δημοπρασίας του συνοπτικού διαγωνισμού με τίτλο: 

«Ανάθεση υπηρεσιών καθαριότητας κτιρίων & αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Ξάνθης». 
Β)  Την ανάδειξη της «ΑΦΟΙ ΚΑΤΣΑΡΙΔΗΣ Ο.Ε» ως προσωρινού αναδόχου, των υπηρεσιών 

καθαριότητας κτιρίων & αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Ξάνθης, γιατί η προσφορά της είναι 
πλήρης, σύμφωνα με τους όρους της διακήρυξης και τις τεχνικές προδιαγραφές και προσέφερε τη 
χαμηλότερη τιμή.    

 Μειοψήφησε ο δημοτικός σύμβουλος Ιωάννης Παπαχρόνης, για τους λόγους που αναφέρονται στο 
ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης. 
…………………………………………………………………………………………………………..………  
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
       Ο Πρόεδρος           Τα μέλη 
Εμμανουήλ Τσέπελης           (Ακολουθούν υπογραφές)   
      (υπογραφή)                                                         

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη, 26-5-2020 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Γραμματέας της Οικονομικής Επιτροπής 

Μαρία Άννα Ανδρέου  
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